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  Wnoszę o ponowne  przeanalizowanie sprawy ustawienia znaku zakazu postoju wzdłuż ulicy 

Sikorskiego na wysokości budynku Witosa 9. 

Interpelowałem o to przed wakacjami, jednak otrzymałem odpowiedź , iż Gmina nie widzi 

konieczności jego usytuowania między innymi  z takiego powodu ,że ów znak stanowić będzie 

uciążliwość dla kierujących. 

Nie będę polemizował z tym stwierdzeniem, ale pytanie moje brzmi dla których kierowców będzie 

uciążliwy? Czy mamy kierowców lepszych i gorszych? Kierujący wyjeżdzający z ulicy Witosa w 

Sikorskiego ma praktycznie przez ustawione auta zerową widoczność, co może powodować 

wypadki, tym bardziej, że w bliskim sąsiedztwie znajduje się przejście dla pieszych.I kto wówczas 

poniesie za to odpowiedzialność?  

W odpowiedzi na moją interpelację zaprzecza się oczywistym faktom, twierdząc ,że widoczność 

wyjazdu z ulicy Witosa nie jest ograniczona. To chyba oznacza, że radny Leszczyński albo ma 

problemy ze wzrokiem albo halucynacje?  

Nie wiem czy pracownicy Urzędu byli choćby jeden raz w tym miejscu zwłaszcza po godzinie 14 i 

widzieli jak to skrzyżowanie wygląda, czy też z perspektywy  zza biurka wysnuli takie wnioski. 

Aby nie być gołosłownym prezentuje dokumentację fotograficzną zgodną ze stanem faktycznym. 

Ponadto warto wspomnieć, iż aby wyjść z ustawionych wzdłuż krawężnika aut należy przejść przez 

pas zieleni ,na którym w bieżącym roku zostały wykonane nasadzenia krzaków. Przy takim 

stanowisku Gminy jestem przekonany , że w przyszlym roku zajdzie konieczność ponownego 

dosadzenia zieleni ze względu na ich dewastację. 

Reasumując wnoszę o ponowne  wnikliwe tym razem przeanalizowanie całego zagadnienia i 

podjęcia stosownych działań, zmierzających do eliminacji niebezpieczeństwa w obrębie tego 

skrzyżowania. 
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